
Protokół z XXVIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 25.01.2022 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat propozycji wydatkowania środków z rezerwy celowej w 2022 r. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach  

    podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

Ad.1) Przewodnicząca Rady otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 11 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. 

 

Ad.2) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3)  Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XXVI posiedzenia Rady. 

Uwag nie było. Protokół z XXVI posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny przyjęto 

jednogłośnie. Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XXVII posiedzenia 

Rady. Uwag nie było. Protokół z XXVII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny przyjęto 

jednogłośnie.  

 

Ad.4) Przewodnicząca Rady oddała głos panu Piotrowi Zyganowi, który przekazał informację, że 

radny miejski Marcin Bubicz nie będzie mógł uczestniczyć w dzisiejszym posiedzeniu Rady ze 

względu na wyjazd służbowy. Ponadto Przewodniczący Zarządu poinformował, że: 

- Fundacja EduArte planująca cykl koncertów upamiętniających patronów osiedli w naszej dzielnicy, 



nie otrzymała żadnych środków finansowych z Wydziału Kultury UM Lublin (po rozstrzygnięciu 

konkursu na projekty kulturalne), 

- pan radny Stanisław Brzozowski zawnioskował w imieniu mieszkańców okolic ulicy Poligonowej 

o dofinansowanie w kwocie 5 000 zł ze środków rezerwy celowej remontu zabytkowej kapliczki, 

Następnie pan Piotr Zygan omówił i przedstawił otrzymane wyceny propozycji wykorzystania 

rezerwy zgłaszane wcześniej przez członków Rady Dzielnicy tj. 

1. Budowa wydzielonego parkingu w pasie drogowym ulicy Harnasie w sąsiedztwie stacji trafo II 

etap – ZDM wyceniło na około 37 000 zł, 

2. Budowa oświetlenia drogowego w ulicy Paderewskiego na odcinku od ulicy Śliwińskiego do ulicy 

Szwajcarskiej – orientacyjny koszt budowy to 150 000 zł, 

3. Budowa miejsc postojowych dla samochodów osobowych przy ulicy Szpinalskiego obok budynku 

Śliwińskiego 3 pomiędzy wiatą śmietnikową a lampą oświetleniową nie jest możliwa z uwagi na 

niewystarczająca ilość terenu pomiędzy krawężnikiem ulicy a istniejącym na skarpie parkingiem, 

4. Wykonanie odwodnienia zespołu garaży przy ulicy Śliwińskiego 10 – ZDM poinformował, że nie 

może wykonać tego zadania. Przedmiotowe garaże jak i zjazdy do nich są własnością prywatną i 

zlokalizowane są na gruntach prywatnych co wyklucza wykonanie jakichkolwiek działań ze środków 

publicznych, 

5. Kontynuacja budowy chodnika przy ulicy Poturzyńskiej wzdłuż ogrodzenia Przedszkola Nr 75 – 

orientacyjny koszt to ok. 50 000 zł (105 mb chodnika), 

6. Doświetlenie ulicy Sudeckiej na odcinku od skrzyżowania z ulica Świętokrzyską do skrzyżowania 

z ulicą Gorczańską (ok 50 mb drogi – maksymalnie 3 lampy oświetleniowe) – orientacyjny koszt to 

ok. 50 000 zł, 

7. Budowa (dokończenie) ciągu pieszo-rowerowego przy ulicy Koncertowej do granic miasta (około 

200 mb chodnika) – orientacyjny koszt to około 500 000 zł co przekracza możliwości finansowania 

z rezerwy celowej. 

W związku z odrzuceniem wniosku dotyczącego odwodnienia zespołu garaży przy Śliwińskiego 10 

pani Lucyna Więcierzewska zgłosiła wniosek o wycenę przez ZDM zadania „Wykonanie cieku 

przykrawężnikowego z kostki brukowej przy ulicy Śliwińskiego 10 (ciąg garaży)”  

Po krótkiej dyskusji ustalono również, że na następne  posiedzenie Rady Dzielnicy: 

- Jakub Paruch ustali realne możliwości organizacji kolejnej edycji biegu „Czechowska Piątka” w 

innym terminie niż festyn familijny. 

- Małgorzata Wielgosz poda orientacyjny koszt organizacji, termin oraz tytuł spektaklu dla 

mieszkańców, który byłby finansowany z rezerwy celowej (podobnie jak w roku ubiegłym). 

Na lutowe posiedzenie Rady, po otrzymaniu informacji od pana radnego Marcina Bubicza o 

możliwości współfinansowania przez Radę, zadań inwestycyjno-remontowych w dzielnicy, Zarząd 



przygotuje możliwe opcje wykorzystania rezerwy. 

 

Ad.5) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami.  

Przewodniczący Zarządu poinformował, że: 

1.Wniosek o likwidację lampy oświetleniowej przy górce saneczkowej został przekazany z 

Wydziału Gospodarki Komunalnej do ZDM  

2. Otrzymaliśmy następujące pisma: 

- odpowiedź z ZDM w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych przy ul. Żelazowej Woli,  

- z MOPR w sprawie działań podejmowanych na rzecz grup mieszkańców potrzebujących 

wsparcia, 

- z Kancelarii Prezydenta w sprawie procedury i terminu uruchomienia środków z rezerwy celowej, 

- sprawozdanie z działalności dzielnicowego Straży Miejskiej w 2021 r., 

- z Wydziału Ochrony Środowiska o podanie lokalizacji budek dla jerzyków, które otrzymaliśmy 

pod koniec 2020 roku – Przewodniczący Zarządu podał następujące lokalizacje: 

1. budynek (wieżowiec) Żywnego 4 - 2 budki, 

2. budynek (wieżowiec) Żywnego 6 - 2 budki, 

3. budynek (wieżowiec) Poturzyńska 3 - 3 budki, 

4. budynek (wieżowiec) Poturzyńska 5 - 3 budki, 

5. budynek Rogera 1 - 10 budek, 

6. budynek Świętokrzyska 19A - 10 budek.  

 

Ad.6)  Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Arkadiusz Ligęza zawnioskował o informację dlaczego w ramach realizacji projektu „Drzewa dla 

każdej dzielnicy” nie wykonano nasadzeń w miejscu wskazanym przez Radę przy ulicy Koncertowej 

(wykonano nasadzenia przy Zelwerowicza, Gorczańskiej i Harnasie). 

 

Ad.7) Posiedzenie zakończono o godz. 18.40. 

 

Protokołował Piotr Zygan /-/ 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 29 marca 2022 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Irena Szostak – Kowalczyk /-/ 

 



Załączniki: 

1. Lista obecności.  

 


